

Referat af bestyrelsesmøde 22-02-2023

1) Referent Søren

2) Børneattester Søren undersøger, hvor man får NEM-ID til foreningen og E-boks.

3) Hjemmeside – Holdsport – Step 2 Oplysning til klubmesterskab

4) Sponsor/Fonde Vi har søgt Ribe Biogas om indkøb af bander, men har ikke hørt fra dem endnu. Vi har trøjesponsorer og sponsorer til RibeCup. Ellers skal vi ikke bruge mere krudt på det. I forhold til fonde, så skal vi være OBS hele tiden. Vi vil gerne samle en liste over de emner, vi gerne vil have sponsorater til.

5) Kvickly Cup 2023 – evaluering Det var et godt stævne, og der var fine tilbagemeldinger fra deltagere både indenlands og udenlands. Vi skal huske at få lavet de små ændringer til næste år. Peter har nogle punkter, som han sender til Søren. Vi vil gerne have en ris / ros kasse til at høre fra deltagerne. En seddel til hjælperne med, hvad de får for hjælpen, så de ved det. Opfølgning på hvem der hjælper, og dermed ikke skal betale stævnegebyr. Bespisning i forhold til dem der er i centeret hele dagen, kan de få buffet i stedet for sportsbolle. Punkterne skrives også evalueringsnotatet, som er lavet.

6) Klubmesterskab Vi forventer, at det bliver den 22. april.

7) Budget Vi har en god og sund økonomi. Vi vil gerne, at RibeCup og kontingenter kan holde udgifterne vedr. daglig drift i nul. Derudover vil vi gerne, at vi henter sponsorer i forhold til at få nye borde og andet materiel. Vi vil gerne øremærke en sum penge til hver afdeling, så de får en pose penge til sociale aktiviteter. Dette skal træde i kraft fra næste sæson. Vi vil gerne gøre det pr. 1. oktober.

8) Materiel Vi skal have kigget på bordene. Der mangler 10 begynderbat. Vi tænker lige alle på, om der mangler noget.

9) Interne sager

10) Skolebesøg uge 11 + 12 Fra Riberhus Privatskole kommer en klasse onsdag og fredag. Vi vil gerne være til rådighed, men kan vi ikke finde nogen, så tager læreren det selv. Vi skal huske på, at bordene skal være stillet op til dem, så de ikke selv står med det.

11) Generalforsamling Thomas og Knud er på valg, og de ønsker begge to genvalg. Vi kigger efter et lokale, som vi kan afholde det i.

Referat af bestyrelsesmøde 22-02-2023

12) Træner kommende sæson

Marcus har henvendt sig omkring det fremtidige samarbejde, og Henrik tager dialogen med ham om det, hvorefter bestyrelsen & Marcus tager en beslutning.

Lauge vil gerne fortsætte som træner. Gustav vil gerne være hjælpetræner. OK fra bestyrelsen, men Henrik skal lige høre Lauge først.

13) Klubtur Hold EM

Malmø 17.-19. september. Henrik kigger på muligheden for det.

14) Sociale arrangementer

Skal der laves noget i sommerferien? Vi skal hurtigt finde en dato, og det kunne evt. være som afslutning. Thomas og Knud kigger på det.

15) Eckernførde

Der bliver mellem 16 og 18 stykker. Det er ikke et krav, at man skal have licens eller klubtilknytning, så det skal vi nok gøre mere ud af til næste år i forhold til udmelding.

16) Evt.

Brug af torvet - Knud er i dialog med Fritidscenteret.